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                                   Co se mi v Tišnově líbí x nelíbí 

 

Nejsem sice z Tišnova, ale město mám celkem ráda, a protože se 

soustředím radši na pozitivní věci, začnu tím, co se mi líbí. Na Tišnově se 

mi asi nejvíc líbí nové parky pod kostelem, to podle mě v Tišnově dlouho 

chybělo. Taky oceňuji bezbariérový přístup do parků. Jedna věc by se 

podle mě ještě zlepšit dala, a to propojení obou parků, upřímně doufám, že 

by se to dalo nějak zařídit.  

 Dále se mi líbí i cyklostezka, která vede od nádraží, přes Trmačov a kolem 

Květnice. Jsem velmi ráda, že je již spravená, protože tudy často jezdím na 

kole. 

 Pěkně je taky spraveno autobusové nádraží a myslím, že autobusová 

doprava funguje také dobře, a to jak ve městě, tak v nejbližším okolí. 

Teď to, co se mi nelíbí. Napadá mě hned několik věcí, jako první asi 

dláždění náměstí. Valouny, kterými je náměstí vydlážděno jsou často 

popraskané a už vypadají dost nevzhledně, dalším problémem spojeným s 

dlážděním náměstí je bezbariérový přístup, jak pro vozíčkáře, tak pro 

matky s malými dětmi opravdu nevím, kudy by se těmto lidem mohlo 

pohodlně chodit, zvlášť když je náměstí do kopce. 

Další věc, která mi v Tišnově chybí, je obchod na sídlišti. Myslím, že by to 

pomohlo hlavně starším lidem, kteří by tím pádem nemuseli chodit k 

nádraží do supermarketů, ale mohli by si nakoupit blízko domova. Je 

škoda, že všechny obchody jsou poblíž nádraží a jinde není prakticky nic. 

Konečně poslední věc, celková rekonstrukce naší budovy školy. Opravu by 

si zasloužila především fasáda, dále taky schody, které kloužou a mají 

obroušené hrany. 
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Na závěr bych dodala, že Tišnov je hezké město a ráda sem jezdím ať už 

do školy, nebo za příbuznými či přáteli. 

 

 Iveta Hrabcová, Sekunda, Gymnázium Tišnov 2019 

 

 

 

 

 

 

 


